
Jetten geeft geen subsidie voor verstoken 

biomassa in omgebouwde kolencentrales 

Redactie DFT 

Amsterdam - Energieleveranciers krijgen geen subsidie als ze in hun kolencentrales voortaan 

houtige biomassa gaan verstoken. Dat heeft demissionair minister Rob Jetten (Klimaat en 

Energie) aan de Tweede Kamer gemeld. 
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Demissionair minister Jetten houdt alsnog subsidie voor verbruik houtige biomassa tegen. 

Energiebedrijven in Nederland hadden om die steun gevraagd in hun overgang van het 

verstoken van steenkolen, die veel CO2 uitstoten, naar schonere energievormen. 

ADVERTENTIE 

„De bij verbranding van biomassa geproduceerde hernieuwbare elektriciteit zal niet meer 

vanuit de SDE++-subsidie worden gestimuleerd”, aldus de bewindsman. 

De D66’er komt met de subsidiestop tegemoet aan brede kritiek. Het Comité Schone Lucht 

waarschuwt, verwijzend naar wetenschappelijke studies, al langer voor de schadelijke 

gevolgen in de natuur rondom centrales en voor omwonenden en het klimaat. 

Restanten 

De energiecentrales stellen voor om bij de ’houtige’ biomassa alleen restanten uit het bos en 

de landbouw te gebruiken. Maar met importen uit Canada en Scandinavië gaat het te vaak 

fout, aldus het Comité Schone Lucht. Het is niet honderd procent vast te stellen of er 

grootschalig voor is gekapt. Die gekapte bomen mogen de energiecentrales van de overheid 

sowieso niet in. 



Jetten verleent volgens de Kamerbrief nog wel financiële steun aan biomassacentrales die hun 

CO2-uitstoot afvangen en ondergronds opslaan. 

Maar hij doet dat volgens de brief alleen voor kleine centrales om te voorkomen dat de markt 

zich daarop stort. De kolencentrales komen er niet voor in aanmerking. 

In mei ontraadde minister Jetten nog een motie van Kamerleden Christine Teunissen (Partij 

voor de Dieren) en Wytske Postma (NSC), die het kabinet opriep om de import van houtige 

biomassa te ontmoedigen en geen nieuwe subsidies te verstrekken voor houtige biomassa uit 

het buitenland. 

Ook tegen het afvangen van CO2 bestaan overigens veel bezwaren. Het Planbureau voor de 

Leefomgeving is het afvangen bij de centrale en ondergronds opbergen veel te bewerkelijk 

voor dit type centrales, die vanaf 2030 geen kolen meer mogen verstoken. 

RWE 

De ingreep kan een tegenvaller zijn voor allereerst RWE, dat voor de centrales in 

Geertruidenberg en de Eemshaven al vergevorderde plannen heeft om met eigen technologie 

de CO2-uitstoot af te vangen en op te slaan. 

PvdA/GL-voorman Frans Timmermans wekte afgelopen week verbazing met zijn nieuwe 

verzet tegen houtverbranding, terwijl hij als Eurocommissaris beweerde dat het stoken van 

biomassa een noodzakelijk alternatief is voor ’fossiele’ brandstoffen. In zijn jaren breidde 

Brussel de subsidie voor gebruik van biomassa uit. 

Een meerderheid in de Tweede Kamer heeft nu vastgelegd dat het verbranden van houtige 

biomassa niet meer kan worden aangemerkt als zo’n ’duurzame energiebron’. De nieuwe 

coalitie van PVV, VVD, NSC en BBB ziet evenmin iets in de houtige biomassa als bron. 
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